



ARRANGEMENTS FOR DATA TRANSMISSION

**ÉQUIPEMENTS DE TRANSMISSION DE
DONNÉES**

Item

D22 OC-3 FACILITY

(a) This custom-designed arrangement provides for an OC-3 digital interexchange and access service at a capacity of 155 Mbps which is comprised of the following three cross-sections:

- Galt to Sudbury;
- Galt to Windsor; and
- Barrie to Toronto.

The initial service period is 60 months with termination liability equal to the present worth of the remaining monthly payments.

- (b) Reserved for future use.
- (c) Reserved for future use.

Article

D22 INSTALLATION OC-3

(a) Montage conçu sur commande fournissant un service numérique d'accès intercirconscriptions OC-3 à une vitesse de 155 Mbit/s pour les trois sections de circuit suivantes:

- Galt à Sudbury;
- Galt à Windsor; et
- Barrie à Toronto.

La période initiale minimum est de 60 mois, et les frais de résiliation correspondent à la valeur actualisée des frais restant à payer.

- (b) Réserve pour utilisation ultérieure.
- (c) Réserve pour utilisation ultérieure.

	Monthly Rate / Tarif mensuel	Service Charge / Frais de service
D22(a).....	\$ 51,185.00	\$ 835,000.00

ARRANGEMENTS FOR DATA TRANSMISSION

**ÉQUIPEMENTS DE TRANSMISSION DE
 DONNÉES**

Item

D22 OC-3 FACILITY - continued

(d) This custom-designed arrangement provides for an OC-3 access between the customer's premises and the Company's serving Wire Centre. The initial service period is 12 months with termination liability equal to the present worth of the remaining monthly payments. Subject to the availability of suitable fibre facilities. Fibre construction charges may apply and will be billed separately based on the cost incurred. (Note) (Region 2)

(e) This custom-designed arrangement provides for an OC-3 access between the customer's premises and the Company's serving Wire Centre. The initial service period is 36 months with termination liability equal to the present worth of the remaining monthly payments. Subject to the availability of suitable fibre facilities. Fibre construction charges may apply and will be billed separately based on the cost incurred. (Note) (Region 2)

(f) This custom-designed arrangement provides for an OC-3 access between the customer's premises and the Company's serving Wire Centre. The initial service period is 60 months with termination liability equal to the present worth of the remaining monthly payments. Subject to the availability of suitable fibre facilities. Fibre construction charges may apply and will be billed separately based on the cost incurred. (Note) (Region 2)

(g) This custom-designed arrangement provides for an OC-3 intraexchange channel between two Wire Centres in the same Exchange. The customer must also use Item D-43(d), (e) or (f) in conjunction with this new item for the OC-3 access rate. (Note) (Region 2)

(h) This custom-designed arrangement provides for an additional OC-3 access between the customer's premises and the Company's serving Wire Centre. The initial service period is 36 months with termination liability equal to the present worth of the remaining monthly payments. Subject to the availability of suitable fibre facilities. Fibre construction charges may apply and will be billed separately based on the cost incurred. (Note)

Article

D22 INSTALLATION OC-3 - suite

(d) Montage conçu sur commande qui fournit un accès OC-3 entre l'emplacement du client et le central de desserte de la Compagnie. La période initiale de service est de 12 mois, et les frais de résiliation correspondent à la valeur actualisée des frais restant à payer. Le montage est offert sous réserve de la disponibilité des installations optiques. Des frais de travaux, facturés séparément en fonction des coûts engagés, peuvent s'appliquer. (Note) (Région 2)

(e) Montage conçu sur commande qui fournit un accès OC-3 entre l'emplacement du client et le central de desserte de la Compagnie. La période initiale de service est de 36 mois, et les frais de résiliation correspondent à la valeur actualisée des frais restant à payer. Des frais de travaux, facturés séparément en fonction des coûts engagés, peuvent s'appliquer. (Note) (Région 2)

(f) Montage conçu sur commande qui fournit un accès OC-3 entre l'emplacement du client et le central de desserte de la Compagnie. La période initiale de service est de 60 mois, et les frais de résiliation correspondent à la valeur actualisée des frais restant à payer. Des frais de travaux, facturés séparément en fonction des coûts engagés, peuvent s'appliquer. (Note) (Région 2)

(g) Montage conçu sur commande qui fournit une voie intercirconscriptions OC-3 entre deux centraux de desserte situés dans la même circonscription. Le client doit également utilisé le montage décrit en D-43(d), (e) ou (f) de concert avec le présent montage pour obtenir un accès OC-3. (Note) (Région 2)

(h) Montage conçu sur commande qui fournit un accès additionnel OC-3 entre l'emplacement du client et le central de desserte de la Compagnie. La période initiale de service est de 36 mois, et les frais de résiliation correspondent à la valeur actualisée des frais restant à payer. Des frais de travaux, facturés séparément en fonction des coûts engagés, peuvent s'appliquer. (Note)

	Monthly Rate / Tarif mensuel	Service Charge / Frais de service
D22(d)	\$ 6,200.00	\$ 2,400.00
D22(e)	6,000.00	2,400.00
D22(f)	5,800.00	2,400.00
D22(g)	3,000.00	0.00
D22(h)	2,500.00	2,400.00

Note: OC-3 access service is no longer available from the SFT for new installations, changes of address or for moves, rearrangements or additions to existing installations. OC-3 access service is now available through National Services Tariff Item Nos. 301 and 302.

Note: Le service d'accès OC-3 n'est pas offert pour des nouvelles installations, des changements d'adresse, des déplacements, des reconfigurations ou des ajouts touchant des installations existants. Le service d'accès OC-3 est fourni en vertu des articles 301 et 302 du Tarif des services nationaux.

[See page 3 for explanation of symbols / Voir liste des symboles page 3.](#)